
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 37 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 18 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 37 

Spårväg City - Förstudie. Remiss från SL 

Dnr E2008-330-01927 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorens förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorens gemensamma 

 utlåtande som synpunkter på granskningshandling för förstudie från SL. 

2. Nämnden fattar för sin del inriktningsbeslut och överlämnar ärendet till 

 kommunfullmäktige för godkännande.  

3. Nämnden ger kontoret i uppdrag att utreda det fortsatta projektet. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets, trafikkontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma 

tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 28 november 2008. 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), ledamoten 

 Emilia Hagberg (mp) och tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) ställde 

 sig bakom kontorets förslag. (se beslutet)  

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Socialdemokraterna ser positivt på förslaget under förutsättning att projektet 

trafiktekniskt är möjligt att genomföra. Förvånansvärt nog har förvaltningen 

varken studerat frågor om framkomlighet och trafiksäkerhet fast det måste anses 

vara grundläggande uppgifter för kommunfullmäktige att ställning till innan man 

fattar ett ekonomiskt betungande inriktningsbeslut i frågan.  

 

Att projektet med förslaget skjuts fram till tidigast 2013 visar att tidigare utspel 

från borgerliga politiker i bland annat SL saknade realism och saklig grund. Man 

lovade byggstart redan 2010. Tidsfristen i ärendet gör nu att ytterligare material 

kan tas fram vilket vi anser vara absolut nödvändigt innan slutliga beslut kan tas.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


